
Besluitenlijst Raad
Datum 27-02-2020
Tijd 20:00 - 23:00
Locatie Raadzaal van het gemeentehuis (Spiekersteeg 1) in Gieten
Voorzitter A.W.  Hiemstra

Griffier: E.P. van Corbach
Aanwezigen Raadsleden:

A. Hadderingh, L. Koops, R. Meijer, M.C. Neesen, 
G. Oosterhuis, N. Pul, H. Rossingh, H. Santes, R. Vedder, J. van der Werf, 
J. Keizer, S. Hilgenga, H. Harms, K. ten Brink, L. Reinders
P. Wolters. R. Brands en R. Heling
Afwezig met kennisgeving: C. Kuiper, A. Fonk en W. Bartelds,

Toelichting

1 Opening
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom.
De voorzitter geeft aan dat hij zou willen beginnen met een stand van zaken m.b.t. 
camping Anloo. De vergadering stemt hiermee in.
De voorzitter geeft aan dat de crisisorganisatie afgebouwd wordt. Veel bewoners 
hebben elders onderdak gevonden. De gemeente zal binnenkort weer starten met 
het al eerder ingezette handhavingstraject.

2 Inspraak burgers over geagendeerde onderwerpen
Er zijn drie insprekers over het over het agendapunt Toekomst vakantieparken.
Mevrouw Ritsema geeft aan dat ze (veel) eerder ook al heeft ingesproken over dit 
onderwerp. Ze wil de gemeente danken voor de inzet en voor het proces tot nu.
De heer Siebring geeft aan dat de Eexterkoele niet meer kan functioneren als 
vakantiepark. Hij is verheugd dat de gemeente het hiermee eens is en het park wil 
ondersteunen om de bestemming te wijzigen.
De heer Oosterwijk geeft aan dat er op de Eexterkoele verschillende opvattingen 
zijn m.b.t. de toekomst van het park. Hij is van mening dat het oude bestuur niet 
rechtsgeldig is verkozen. Hij zegt dat er een nieuw bestuur komt en dat dit bestuur 
opnieuw in overleg wil met de gemeente. Daarbij moet sprake zijn van een nieuwe 
start.

3 Vaststelling agenda opiniërend deel
Besluit
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.
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4 Toekomst Vakantieparken
De fracties van CGB en CDA geven aan dat op sommige parken de 
gesprekspartners van de gemeente en de bewoners niet op hetzelfde spoor zitten. 
Ook vragen ze zich af waarom er in de notitie niet gesproken wordt over de 
zogenaamd dubbelbestemming.
De fracties van GL en PvdA gaan in grote lijnen akkoord met het voorstel maar 
vragen zich wel af waar illegale bewoners terecht kunnen met de huidige schaarste 
op de woningmarkt.
Wethouder Luinge zegt dat dit zeker de aandacht heeft. Zo is er gesproken over 
een ‘pauzepark’ waar mensen tijdelijk kunnen wonen.

5 Aanbesteding en voortgang nieuwbouw de Boerhoorn
De fractie van de PvdA geeft aan dat de nieuwbouw duurder wordt en dat bepaalde 
uitgangspunten ook nog eens worden losgelaten.
De fractie van GL vraagt zich af of er nog steeds sprake is van een energieneutraal 
gebouw.
Wethouder Heijerman zegt dat dit het geval is.
De leden zijn van mening dat er z.s.m. moet worden gestart met de bouw.

5.a Schorsing

5.b Besluitvormend

6 Vaststelling agenda besluitvormend deel
De fractie van CGB is van mening dat het onderwerp vitale vakantieparken niet rijp 
is voor besluitvorming.  De fractie van de PvdA is het hier mee eens.
Besluit
Besloten wordt dat dit agendapunt wordt doorgeschoven naar besluitvorming in de 
volgende raad.

7 Vragenhalfuur
Er zijn geen vragen voor het vragenhalfuur gesteld.

8 Vaststelling van de besluitenlijst van de vergadering van 6 februari
Besluit
De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld.

9 Toekomst Vakantieparken
Besluit
Dit agendapunt wordt in de volgende raadsvergadering behandeld.
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10 Voorstel tot afhandeling van de ingekomen stukken
Besluit
Het ingekomen stuk; het griffiejaarplan 2020, wordt ter kennisgeving aangenomen.

11 Aanbesteding en voortgang nieuwbouw de Boerhoorn
Besluit
Het voorstel wordt unaniem aangenomen.

12 Begroting stichting PrimAH 2020
Besluit
De raad besluit kennis te nemen van de begroting 2020 van de stichting PrimAH

13 Eventuele moties vreemd aan de orde van de dag
Er zijn geen moties vreemd aan de orde van de dag ingediend.

14 Sluiting
De voorzitter sluit de vergadering en dankt eenieder voor zijn of haar inbreng.


